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تيم هاى قهرمانى ورزشــى از ا
ديگر دســتوركارهاى صحن 
علنى ديروز بــود كه به صورت 
دوفوريتى ارائه شد، اما باتوجه به 
مخالفت اعضا با دوفوريت آن، 
فقط يك فوريت طرح تصويب 
شد تا پس از بررســى در كميسيون ها 
دوباره راهى صحن علنى شــود. رئيس 
شوراى شهر مشهد درباره اين دستوركار 
گفت: شورا و شهردارى مشهد حمايت از 
تيم هــاى قهرمانى را ادامــه مى دهند، 
مشروط براينكه اسپانسر داشته باشند و 

مستقيم به هيئت ها كمك نشود.
تأكيد حيدرى بر اين بود كه شــهردارى 
بناى تيم دارى حتى به صورت نيابتى را 
ندارد و حمايت شهردارى تنها با رويكرد 

اجتماعى و افزايش حس تعلق است.
او درباره ارائه اين طرح دوفوريتى اظهار 
كرد: نظر به اهميت حوزه ورزش، شــورا 
به موضــوع ورزش قهرمانى بــا رويكرد 
اجتماعى ورود كرد، اگرچه در اين زمينه 
نقد جدى درباره نسبت بودجه همگانى 
به قهرمانى وجــود دارد كه بايد در جاى 

خودش بحث و بررسى شود.
حيدرى ضــرورت ارائه دوفوريت طرح 
را نزديك شــدن به زمان ارائه بودجه 
سال99 شــهردارى دانســت و افزود: 
بودجه شــهردارى براى سال آينده در 
آستانه  ارائه به شوراست، از سوى ديگر 
براى آنكــه تيم ها بتواننــد برنامه اى 
روشن براى ســال آينده تدوين كنند، 
بايد رويكرد شورا مشخص شود. مبناى 
ما براى حمايــت از تيم هاى قهرمانى 
همــواره مشــخص اســت و بارها در 
مصاحبه ها اعلام كرديم كه در ورزش 
قهرمانى بنا نداريم تيــم دارى كنيم، 
چون تيم دارى تكليف ما و شــهردارى 
مشهد نيســت و اگر در اين حوزه هم 
ورود داشــته باشــيم، موفق نخواهيم 
بود. تجربه موفق نبودن شــهردارى ها 
در حوزه تيــم دارى را ديگر شــهرها 

داشته اند.
وى به برون ســپارى وظايف نيز اشاره و 
بيان كرد: نظربه گستره مأموريت هاى 
شهردارى، تكليف بر برون سپارى امور 

اســت. نكته مدنظر ما دربــاره حمايت 
از تيم هاى قهرمانــى نيز افزايش حس 
تعلق شهروندى است كه بايد به موضوع 
استفاده بهينه از منابع شهردارى تأكيد 
و توجه شــود. تأكيد بر حمايت شورا از 
تيم هاى قهرمانى است و روح حاكم بر 
اين دوفوريت اين است كه اين شاخص ها 
به مصوبه قبلى اضافه شــود. تيم ها بايد 
اسپانسر داشته باشند تا اگر در شرايط 
و نوسانات خاص بودجه اى، شهردارى با 
مشكلاتى مواجه شد، تيم ها درگير اين 
موضوع ها نشوند و شهردارى نيز مورد 

سؤال قرار نگيرد.
حيدرى بــه هيئت هاى ورزشــى نيز 
اشــاره اى كرد و افزود: نكتــه ديگرى 
كه براى افزودن اين شــاخص ها تأكيد 
شده است، حمايت از تيم هاى قهرمانى 
به صورت مســتقيم نخواهد بــود. زيرا 
كمك به هيئت هاى ورزشى به معناى 
آن است كه شهردارى مشهد به صورت 
نيابتى تيــم دارى مى كند. همچنين از 
آنجايى كه هيئت هاى ورزشــى با اين 
كمك هــا در تكاپو و تحرك به ســمت 
جذب منابع مالى نمى روند، ممكن است 
منابع شهردارى به سمت وسوى حقيقى 

و تأكيدشده شهردارى و شورا نرود.
به گفته وى مصوبــه حمايت از تيم هاى 
قهرمانى به قوت خود باقى است و حتى 
ممكــن اســت در بودجه ســال آينده 

شهردارى نيز اين رقم افزايش يابد.

 امضاهای حاشیه ساز

رئيس كميسيون توسعه و بهسازى توس 
در ادامه به عنوان مخالف با دوفوريت اين 
دســتوركار گفت: براى من جاى تعجب 
دارد كه با من به عنوان يك عضو شورا و 
كسى كه با مقوله ورزش كار كرده است، 
مشورت نشد و در نقطه مقابل در فرصتى 

كوتاه 10امضا جمع شد.
رياضى خطاب به رئيس شورا ادامه داد: 
از يكى دو عضو شورا درباره امضاهايشان 
براى اين دوفوريت سؤال كردم، اما گفتند 
كه امضا نكرده اند و شما آن ها را به داخل 

دفتر صدا كرديد تا امضا كنند.
اين اظهارات رياضى با واكنش حيدرى 
همراه شد. او گفت: شما در صحن علنى 
اتهامى را به من وارد كرديد و بهتر است 
نام دوستانى را كه به شما گفته اند من از 

آن ها خواسته ام امضا كنند، بيان كنيد.
محمدهادى مهدى نيا، رئيس كميسيون 
شهرسازى و معمارى، نيز در ادامه گفت 
كه يكى از افراد  مورد اشــاره رياضى او 
است، اما حيدرى در پاســخ به او اظهار 
كرد: من شما را صدا نكردم. شما براى كار 
ديگرى مراجعه كرديد و در ادامه سر اين 

موضوع صحبت شد.
حيدرى در ادامه خطاب به رياضى بيان 
كرد: اصل اين موضوع صحيح نيســت، 
چون اين ادعا به نوعى توهين به شــعور 
و شأن اعضاى شوراســت. اعضاى شورا 
دوفوريــت را مطالعــه و ســپس امضا 

كرده اند.
رياضى كه همچنان موضوع امضاها را مبهم 
مى دانست، گفت: اين امضاها در شرايطى 
پاى اين دوفوريت قرارگرفته كه حتى در 

فضاى دونفره هم بحث نشده است.
حيدرى در واكنش به اين اظهارات رياضى 
بيان كرد: اعضاى شوراى شهر آگاهانه امضا 
كرده اند و اگر با شما طرح نشده است به اين 

دليل بود كه ذى نفع بوده ايد.
رياضى در پايــان اظهاراتش به موضوع 
بودجه اشاره كرد و افزود: براى طرح اين 
دوفوريت موضوع بودجه مطرح شد. اگر 
موضوع بودجه است، بايد به كمك هاى 
شهردارى به ساير ارگان ها و سازمان هايى 
توجه شود كه كمك به آن ها وظيفه ذاتى 
شهردارى نيست. شهردارى كمك هايى 
را به ميراث فرهنگى و آموزش وپرورش 
استان دارد كه وظيفه ذاتى اش نيست. 
همچنين شهردارى براى ساخت جاده 
حســن آباد به راه وشهرســازى كمك 
مى كند. شهردارى براى ساخت پرديس 
تئاتر مشهد پيش قدم شــد، اينكه اين 
اقدام پسنديده اســت شكى نيست، اما 
با رقم 150ميليارد تومانــى اين پروژه 
مى توان 300ســال يك هيئت ورزشى 

را اداره كرد.
شهناز رمام، عضو هيئت رئيسه شورا، نيز 
اظهار كرد: اصلاحيه زدن براى مصوبه هاى 
شــورا مناســب نيســت. همچنين چه 
تضمينى وجود دارد كه دوباره اصلاحيه

 نيايد؟
احسان اصولى، رئيس كميسيون فرهنگى 
شورا، نيز به عنوان مخالف دوفوريت اين 
موضوع گفت: بــا نگاه و فلســفه اصلاح 
موافقم، چون مصوبه شــورا كار جديدى 
است و اگر اصلاحيه هايى مطرح مى شود 
به همين دليل اســت. باايــن حال اين 
اصلاحيه ها و تبصره هــاى آن نياز به كار 
كارشناسى دارد. بنابراين پيشنهاد مى كنم 
كه اين دستوركار از حالت دوفوريت خارج 
و به صورت عادى در كميسيون ها بررسى 

شود.
رمضانعلى فيضى، رئيس كميسيون ويژه 
مناطق پيرامونى و كم برخوردار، به عنوان 
موافق اين دوفوريت نيز در ادامه گفت: اين 
اصلاحات با اين هدف است كه كمك هاى 
شــهردارى در چارچوبى مشخص باشد. 
نهادهاى متولى مســتقيم ورزش بايد به 
وظايف خــود عمل كنند. بى شــك اگر 
در ورزش همگانى بــه اين موضوع توجه 
شــود، مى توانيم به لايه هاى بسيارى از 
اجتماع مردم نفوذ كنيم. بنابراين باتوجه 
به اينكه بودجه99 شــهردارى در آستانه 
ارائه اســت، اين دوفوريت ضرورت دارد.

شهريار آل شــيخ، معاون برنامه ريزى و 
توســعه شــهردار، نيز دراين باره اظهار 
كرد: در اين طــرح دوفوريتى ابهاماتى در 
تبصره ها وجود دارد، به عنوان مثال ورزش 
بانوان و معلولان كه نمى توانند اسپانسر 
جذب كنند با مشكل روبه رو مى شوند. از 
طرف ديگر در تبصره ها نوع اسپانسرها و 
حمايت ها مشخص نشــده است. باتوجه 
به اين موضوع ها پيشــنهاد مى كنم اين 
دستوركار به جاى دوفوريت به يك فوريت 

تبديل شود.
حيدرى نيز در ادامه خطاب به آل شــيخ 
گفــت: گزارشــى را از معاونت فرهنگى 
شــهردارى گرفتم كه در آن گزارش، از 
10ميليارد تومان توزيع شده، رقمى براى 
معلولان نبود. عجيب است كه شما به آن 

اشاره مى كنيد.
درنهايت باتوجه به مخالفت اعضاى شورا با 
دوفوريت اين طرح، اعضا به يك فوريت آن 
رأى دادند تا پس از بررسى هاى كارشناسى 
و گذشــت 10روز دوباره به صحن علنى 

بيايد. 

هواداری به جای تیم داری
با رأی اعضای شورا مصوبه حمایت مدیریت شهری از تیم های قهرمانی ورزشی برای بررسی  بیشتر به کمیسیون های تخصصی برگشت

تأسيس شركت ارتباطات شهر مشهد
بررســى لايحــه مجوز 
تأسيس شركت ارتباطات 
شــهر مشهد (ســهامى 
خاص)، ديگر دستوركار 
جلســه ديروز بــود. اين 
لايحه به منظور تحقق و 
توسعه زيرساخت هاى شــهر هوشمند، 
بهره بردارى از تأسيسات و زيرساخت هاى 
فيزيكى، نرم  افــزارى و ســخت  افزارى 
موجود و توسعه آتى ظرفيت هاى لازم در 
مشهد و بهبود ســيما و منظر شهرى و 
ارتقاى سلامت و امنيت شــهروندان به 
شــورا آمد تا اعضــاى شــوراى پنجم 
اساسنامه تأسيس شركت ارتباطات شهر 
مشــهد را ارزيابى كننــد. مطابق لايحه 
پيشنهادشده، سهم دست كم 40درصدى 
(ســهام ممتاز) براى ســازمان فناورى 
اطلاعات و ارتباطات شــهردارى مشهد 

درنظر گرفته شده است.
پس از رأى گيرى، كليات اين طرح به اتفاق 

آرا به تصويب رسيد.
در ادامه پيشــنهاد احمد نوروزى، رئيس 
كميســيون اقتصادى، ســرمايه گذارى و 
مشــاركت ها، كه به امضاى 5عضو شــورا 
رســيده بود، در جلســه مطرح و به رأى 
گذاشته شد. حسينى پويا در غيبت نوروزى، 
بااشاره به اينكه نوع سهام شهردارى ممتاز 
اســت، پيشــنهاد او را مبتنى بــر ماده9 
اساســنامه، دادن اختيار نوعــى حق وتو 
به شــهردارى بــراى رد تصميم هايى كه 
عليــه شــهردارى اســت، مطــرح كرد. 

مطابــق ايــن پيشــنهاد، ســهام ممتاز 
شــركت صرفا متعلق به ســازمان فناورى 
اطلاعات و ارتباطات شــهردارى مشــهد
 است و درصورت انتقال به ديگران، از حالت 
ممتاز خارج مى شود و تصميمات مجامع 
عمومى، عادى و فوق العاده درصورت تأييد 
سهام داران ممتاز به تصويب خواهد رسيد. 
اين پيشنهاد نيز با 12رأى موافق تصويب 
شــد. بررســى تفريغ بودجه سال1397 
ســازمان فرهنگى و اجتماعى شهردارى 
نيز ديروز در دســتوركار صحن علنى قرار 
داشت، اما پيش از بررسى در صحن، پيرو 
پيشنهاد 5نفر از اعضاى شورا، بازگشت آن 
به كميسيون تلفيق براى بررسى بيشتر در 
مدت يك هفته با 11رأى موافق و يك رأى 

ممتنع به تصويب رسيد. 

  مجوز شــورا برای تملک اراضی محدوده

چپ گرد ناصری

همچنين لايحه دوفوريتى شهردارى براى 
تملك بخشى از اراضى در محدوده پروژه 
چپ گرد شــهيد ناصرى و بولوار شــهيد 
كلانترى، يكى ديگر از دستوركارهاى روز 

گذشته بود كه به تصويب رسيد.
رضا خواجه نائينى، معاون مالى و پشتيبانى 
شــهردار، دراين باره گفــت: تملك بخش 
كوچكى از پروژه چپ گرد ناصرى به وسعت 
حدود 200متر ميــان 4نفر دچار اختلاف 
است كه در اين راستا و به منظور آنكه روند 
پيشرفت پروژه با مشكل روبه رو نشود، اين 

دوفوريت ارائه شده است. 

تذکر عضو شورا به شهردار
عضو هيئت رئيسه شوراى 
اسلامى شهر مشهد درباره 
در  شــهردارى  تعلــل 
مكانيزاســيون پــل عابر 
پياده مقابل بيمارستان طالقانى  به شهردار 

مشهد تذكر داد.
شهناز رمارم ديروز در صحن علنى شوراى 
شــهر در اين باره گفت: باتوجه به افزايش 
رفت وآمد شهروندان و استفاده  از پل عابر 
مقابل بيمارســتان طالقانى واقع در بولوار 
آزادى اين شهر، بهمن ماه سال گذشته در 
قالب مكاتبه  با شهردارى مشهد درخواست 

شد تا به مكانيزه  كردن اين پل اقدام شود.
به گزارش ايرنــا، وى افزود: بــا وجود اين 
تاكنــون هيــچ اقدامــى انجام نشــده 
بنابرايــن ضمــن تذكــر بــه شــهردار 
مشــهد بابــت تأخيــر هفده ماهــه در 
اجرايى كردن آن درخواســت، از شهردار 
مى خواهم در اســرع وقت اين مشــكل را 

برطرف كند.
رمارم ادامه داد: بيشــتر شهروندانى كه از 
پل عابر مقابل بيمارستان طالقانى واقع در 
بولوار آزادى مشــهد اســتفاده  مى كنند، 

بيماران هستند.  

«4200هكتــار از بافت فرســوده 
مشــهد در برابــر زلزله به شــدت 
آســيب پذير اســت.» اين آمار را 
رئيس شوراى شهر مشــهد ديروز 
در آستانه روز ايمنى در صحن علنى 
شوراى شهر ارائه داد و از شهردار و 
معاونانش خواست در زمينه كاهش 
مراحل ادارى دفاتر تسهيلگرى براى 
بازآفرينى محلات فرســوده عزمى 

جدى داشته باشند.
حيدرى بااشــاره بــه روز ايمنى در 
برابر زلزله و كاهــش اثرات بلاياى 
طبيعى، ضمن يــادآورى زلزله بم و 
جان باختن بيــش از 30هزار نفر از 
هم وطنان بيان كــرد: بايد در برابر 
حوادث طبيعى آماده بود. در مشهد 
6000هكتار بافت فرسوده داريم كه 
4200هكتار آن در برابر زلزله بسيار 

ناايمن است.
وى ادامه داد: در ايــن زمينه دفاتر 
تسهيلگرى در محلات آسيب پذير 
تشــكيل شد كه شــكل گيرى اين 
دفاتر براى كاهش حوادث ناشــى 
از بلايــاى طبيعى اقــدام جدى و 
شايسته اى بود، با اين حال زمان بر 
بودن فرايندهاى ادارى سبب شده 
اين دفاتر نتواننــد اقدامات جدى 
و درخور توجهى داشــته باشند. از 
شهردار مشهد انتظار داريم باتوجه 

بــه گزارش هاى دريافتــى از دفاتر 
تسهيلگرى و حوزه بازآفرينى، عزم 
جدى ترى اين موضوع داشته باشند.
حيدرى بااشاره به روز «ثبت احوال» 
اظهار كرد: براســاس آمار در 8ماه 
نخست امسال، 79هزار و659 تولد 
ثبت شــد، اين درحالى است كه در 
سال گذشــته 91هزار و397  تولد 
ثبت شــده بود. باتوجه به اين آمار 
ميزان تولدها نسبت به مدت مشابه 
سال قبل 12/8درصد كاهش يافته 
است كه نشــان از گرايش جمعيت 

استان به سمت پيرى است.
ميلاد حضــرت عيســى(ع) ديگر 
مناســبتى بود كــه حيــدرى به 
آن اشــاره كرد و افزود: در منش و 
پيام هاى اخلاقى حضرت عيسى(ع) 
دوستى و محبت غالب است. با اين 
حال كشورها و قدرت هايى كه خود 
را پيرو اين پيامبــر مى دانند، براى 
نيازهاى ضرورى مردم يك كشور و 
حتى كودكان، تحريم هاى ظالمانه 
وضع مى كنند. بى شــك اين اقدام 
آنان نشان دهنده آن است كه فاصله 

عميقى با اين مفاهيم دارند.
حيدرى به روز نهضت سوادآموزى 
نيز اشــاره كرد. او گفت: متأسفانه 
در مشــهد 29هزار بى سواد داريم. 
در همين راستا شــورا و شهردارى 

مشــهد در تفاهم نامــه اى كــه با 
آموزش وپرورش استان داشت، مبلغ 
6ميليارد تومان براى ســوادآموزى 
درنظــر گرفــت. به تكليــف خود 
پايبند هســتيم و اميدواريم نهضت 
سوادآموزى نيز به برنامه خود عمل 

كند.
رئيــس شــوراى شــهر همچنين 
در حاشــيه جلســه علنى در جمع 
خبرنــگاران، دربــاره بافت هــاى 
فرســوده و پيشــرفت بهســازى و 
نوسازى آن در مشهد گفت: براساس 
3شاخص شــوراى عالى معمارى و 
شهرسازى، يعنى ريزدانه اى بودن، 
ســرانه خدمات و مقاومت نداشتن 
در برابر زلزله، اين بافت هاى فرسوده 
شناسايى شده اند. هم براى دولت و 
هم براى شهردارى ها در اين زمينه 
تكليفى وجود دارد كه مطابق قانون 
برنامه چهارم بايد در مدت 10سال 
اين بافت هاى فرسوده اصلاح شود. 
در شــوراى پنجم براى اين موضوع 
ســاختارى را ايجاد كرده ايم كه در 
گذشــته به شــكل يك اداره بود و 
اكنون شهردارى آن را به يك شركت 
با عنــوان بازآفرينــى تبديل كرده 
است. اين شركت تشكيل شده است 
و اكنون حدود 20دفتر تسهيلگرى 
در 20منطقه مشغول به فعاليت اند. 

از اين ميان 2دفتر در مرحله مطالعه 
و انعقاد قرار دارند.

وى افزود: يكــى از اولويت هاى 
اصلى مديريت شهرى رسيدگى 
به بافت هاى فرســوده است، اما 
اين موضوعى ريشه اى و زمان بر 
است كه به اعتبارات دولتى نياز 

دارد.
حيدرى ادامه داد: بناست لايحه اى 
را به تصويب برســانيم كه طى آن 
بسته اى تشويقى را آماده كرده ايم 
كه محركى بــراى مردم باشــد تا 
به صورت داوطلبانه مشاركت كنند. 
حيدرى در ادامه گفت: رويكرد دفاتر 
تســهيلگرى در محــلات، رويكرد 
اجتماعى و نه كالبدى است تا بتواند 
فرايند اعتمادســازى در مناطق را 
ايجــاد كند و همچنين پلى باشــد 

ميان شهروندان و شهردارى.
وى همچنين در پاســخ به انتصاب 
معاون شــهردار و رئيس ســازمان 
فرهنگى و اجتماعى گفت: انتخاب 
معاون فرهنگى از اختيارات شهردار 
اســت و ايشــان معاون فرهنگى را 
انتخاب كردنــد. به مدت 4ماه آقاى 
دكتر مصحفى، سرپرســت سازمان 
فرهنگــى و اجتماعــى، بودنــد و 
براســاس جمع بندى آقاى شهردار 

ايشان را انتخاب كردند.  

اين 4200 هكتار ناايمن
  رئیس شورا از شهردار خواست در زمینه کاهش بوروکراسی دفاتر تسهیل گری عزمی جدی داشته باشد 
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روزنــامه شــهر 
امید و زنــدگی


